



Board of Trustees Decisions

2024-2025 Academic Year

Session 7

Held on: March 2, 2025

Decision No. 1/7/2024–2025:

Pursuant to Article 10(H) of the Jordanian Universities Law No. 18 (2018) and based on the University President's nomination, the Board of Trustees of Al-Ahliyya Amman University appoints Prof. Dr. Mohammad Suleiman Qataweh as Dean of the Faculty of Information Technology, effective March 2, 2025.

Decision No. 2/7/2024–2025:

Pursuant to Article 10(H) of the Jordanian Universities Law No. 18 (2018) and based on the University President's nomination, the Board of Trustees appoints Prof. Dr. Aseed Hasan Al-Thuneibat as Dean of the Faculty of Law, effective March 2, 2025.

Decision No. 3/7/2024–2025:

Pursuant to Article 10(H) of the Jordanian Universities Law No. 18 (2018) and based on the University President's nomination, the Board of Trustees appoints Dr. Rasha Abdulhadi Al-Tarawneh as Acting Dean of the Faculty of Agricultural Technology, effective March 2, 2025.

Decision No. 4/7/2024–2025:

The Board of Trustees has approved the following changes:

1. Renaming the following degree programs to align with Pearson Global's standards:

Current Program Name	Updated Name
Electric Vehicle Maintenance	Automotive Engineering
Film Production & Digital Media Design	Film and Television
Agricultural Technology	Agriculture/Dairy Engineering
	Agriculture/Crop Production

2. Introducing new diploma programs (Pearson Levels 4 & 5):

- Interior Design
- Computing/ Software Engineering
- Computing/ Cybersecurity



قرارات مجلس الأمناء: 2024-2025

جلسة رقم 7

تاريخ الجلسة: 2025/3/2

قرار رقم 2025-2024/7/1:

استناداً لأحكام المادة (10-هـ) من قانون الجامعات الأردنية رقم (18) لسنة 2018، وبناء على تنسيب رئيس الجامعة فقد قرر مجلس أمناء جامعة عمان الأهلية تعيين الأستاذ الدكتور محمد سليمان قطاونة عميداً لكلية تقنية المعلومات اعتباراً من 2025/3/2

قرار رقم 2025-2024/7/2:

استناداً لأحكام المادة (10-هـ) من قانون الجامعات الأردنية رقم (18) لسنة 2018، وبناء على تنسيب رئيس الجامعة فقد قرر مجلس أمناء جامعة عمان الأهلية تعيين الأستاذ الدكتور أسيد حسن الذنبيات عميداً لكلية الحقوق اعتباراً من 2025/3/2

قرار رقم 2025-2024/7/3:

استناداً لأحكام المادة (10-هـ) من قانون الجامعات الأردنية رقم (18) لسنة 2018، وبناء على تنسيب رئيس الجامعة فقد قرر مجلس أمناء جامعة عمان الأهلية تعيين الدكتورة رشا عبد الهادي الطراونة قائماً بأعمال عميد كلية التكنولوجيا الزراعية اعتباراً من 2025/3/2

قرار رقم 2025-2024/7/4:

قرر مجلس أمناء جامعة عمان الأهلية الموافقة على الآتي:

1. تعديل مسميات التخصصات التالية لتتماشى مع المسميات المعتمدة من مؤسسة بيرسون العالمية:

المسمى الحالي بموجب موافقة مجلس التعليم العالي	المسمى المعدل ليتناسب مع بيرسون
صيانة السيارات الكهربائية	هندسة السيارات
صناعة الأفلام وتصميم الفيديو الرقمية	الفيلم والتلفزيون
التكنولوجيا الزراعية	الزراعة/ هندسة صناعة الألبان الزراعة/ إنتاج المحاصيل

2. استحداث برامج الدبلوم التالي للمستويين الرابع والخامس حسب مؤسسة بيرسون العالمية:

- التصميم الداخلي
- الحوسبة/ هندسة البرمجيات
- الحوسبة/ الأمن السيبراني